

Message

信息

Children are heritage from God

兒女是神賜的產業

梁誠德牧師 Pastor Tony Leung

1. 朝聖的詩歌 A Song of Ascents

三個枉然 3 'in vain's :

勞碌修建 Labor in building a house, home, career,
family

勞碌監工修建 Awake to watch over what we built

勞碌引致失眠 Sleepless with anxiety

2. 神賜的兒女 Children of God

羅波安 Rehoboam (1 Ki. 11:43)

two daughters

他法 Taphath (means: essence or distillation) (1 Ki. 4:11)

巴實末 Basemath (means: fragrant or sweet perfume)(1 Ki. 4:15)

3. 勞碌的產業 Heritage of labor

但我們在你們中間卻是謙和的，
就像母親乳養自己的孩子

*But we were gentle among you,
like a nursing mother taking care of her own
children (帖前 1 Thes. 2:7).*

正如你們知道的，我們是怎樣好像父親對待兒女一樣對待你們各人：

勸勉你們，鼓勵你們，叮囑你們，要你們行事為人，配得上那召你們進入他的國和榮耀的神。

*For you know how, like a father with his children, we exhorted each one of you and encouraged you and charged you to walk in a manner **worthy** of God, who calls you into his own kingdom and glory (帖前 1 Thes. 2:11-12).*

4. 神和人的配搭 Complementary of men and God

箭袋裝滿了箭的人是有福的，他們(建造的人 & 看守的人)在城門口和仇敵說話的時候，必不至於羞愧。

Blessed is the man who fills his **quiver** with them! He shall not be put to shame when he speaks with his enemies in the gate.

Few days ago, John McArthur raised an important question for all Christians:

面對敵視聖經真理的美國社會... 你想神要
你如何回應？

“With the rising hostility to biblical truth in our society today . . . how does God want you to respond?”

你的孩子有0.0296%機會成為職業選手，
There is a 0.0296% chance your child will be
a professional athlete.

你的孩子有100%機會站在耶穌基督的面前
There is a 100% chance your child will stand
before Jesus Christ.

因為神並不是不公義，以致忘記了你們的工作，和你們為他的名所表現的愛心，就是你們以前服事聖徒，現在還是服事他們。

For God is not unjust so as to overlook your work and the love that you have shown for his name in serving the saints, as you still do.

(希伯來書 Heb. 6:10).